

通告 Notice

Circular. No. (通告編號): HFR/2020/1757

致：杏花邨各住戶

暫停開放所有健體及康樂設施

因應 2019 冠狀病毒的最新情況，杏花邨所有健體及康樂設施(包括籃球場)將於 2020 年 7 月 15 日(星期三)暫停開放直至另行通知。同時，管理處仍會安排於停用期間每日進行消毒工作。我們再次提醒各住戶，抗疫工作人人有責，大家該顧己及人，盡一切方法防止疫情擴散。本處會繼續留意疫情發展，檢討設施開放安排。

如對上述事宜有任何查詢，請於辦公時間內致電 2896 4333 與本處職員聯絡。

敬希垂注，多謝合作！

杏花邨管理處

2020 年 7 月 14 日

To : All Residents of Heng Fa Chuen

Date : 14 July 2020

Temporary closure of All Recreation Facilities

In view of the latest situation of COVID-19, all gymnastics and recreation facilities of Heng Fa Chuen (including Basketball Court) will be temporary closed from 15 July 2020 (Wednesday) until further notice. In the meantime, daily disinfection work will be carried out for the facilities. We cordially remind all residents work together to prevent the spreading of the disease. We will keep in view the development of epidemic and review the reopening arrangements of other facilities.

Should you have any enquiries on this matter, please feel free to contact us at 2896 4333 during office hours.

Thank you for your kind attention and co-operation.

Heng Fa Chuen Management Office

通告除下日期 Notice Post Until 31/7/2020

